
ÁTADTÁK A VELENCEI 
SZAKORVOSI 
RENDELŐINTÉZETET
A Szakorvosi Rendelő-
intézet a Gárdonyi Kis-
térség nyolc településé-
nek, mintegy húszezer la-

kosnak nyújt helyben elérhető, színvonalas 
egészségügyi ellátást.   – 4. oldal

ÜNNEPI SZENT- 
MISE A MEGYE-
SZÉKHELYEN
Szent István 
országfelajánlásának 
évfordulóján, 2010. 
augusztus 14-én este 

hagyományos fogadalmi misét tartottak 
Székesfehérváron a Bazilikában.  – 4. oldal

CÍMZETES 
FŐJEGYZŐI CÍMET 
KAPOTT MEZŐ-
FALVA JEGYZŐJE
A címzetes főjegyző cí-
met csak nagyon ke-
vesen, a jegyzői mun-

kájukat magas szakmai színvonalon végző 
szakemberek kapják meg. – 4. oldal

Augusztus 20-án reggel az államalapítás 
ünnepének keretében adták át a felújí-
tott kulcsi hajóállomást. L. Simon Lász-
ló beszédében Szent István örökségének 
időttállóságáról, míg Kiss Csaba, Kulcs 
polgármestere a felújításban közreműkö-
dő helyi építőipari vállalkozók érdemei-
ről beszélt. 

Délelőtt a daruszentmiklósi ünnep-
ségen is beszédett mondott L. Simon 
László, valamint Rauf Norbert, a tele-
pülés polgármestere, s megtekintették a 
Kertbarát Kör mezőgazdasági termék-
kiállítását. Délután Rácalmáson avat-
ták fel a Jankovich Miklós Általános Is-
kola és Alapfokú Művészetoktatási Intéz-
mény felújított és kibővített épületét. Az 
ünnepségen díszpolgári címet adott át 
Schrick István polgármester Szalai Árpád 
alpolgármesternek, valamint S. H. John 
Suh-nak, a Hankook Tire elnök-vezér-

igazgatójának. Avatóbeszédet L. Simon 
László mondott.

Este L. Simon László, mint a Magyar 
Országgyűlés Kulturális és sajtóbizottsá-
gának elnöke Pischinger Gejza érsekújvári 
polgármesterrel együtt 1500 felvidéi ma-
gyar előtt mondott beszédet az érsekújvá-
ri szabadtéri színházban, hangsúlyozva az 
anyaországi és a felvidéki magyarság, vala-
mint a szlovákság egymásra utaltságát.

Ünnepségek az államalapítás ünnepén

izojanisz Kosztasz, a település 
polgármestere ünnepi beszédé-
ben Szent István életművét mél-

tatta, míg L. Simon László, a körzet ország-
gyűlési képviselője a görögök és a magyarok 
kulturális és gazdasági kapcsolatairól, a te-
lepülés értékeiről, valamint az új kormány 
céljairól beszélt, kiemelve, hogy Beloian-

nisz és az ott élő görögség milyen nagy érté-
ket képvisel Magyarországon. Az ünnepsé-
gen részt vett a ciprusi nagykövet és a görög 
követség első titkára is. A néptáncgálának is 
beillő ünnepi műsorban fellépett a besnyői 
Szironta citeraegyüttes, a nagyvenyimi 
néptáncegyüttes, a beloianniszi Pyrgos és 
Triandafi lla néptáncegyüttesek, a buda-
pesti Helidonaki néptáncegyüttes, a gö-
rögországi Pierias Kulturális Egyesü-
let néptánccsoportja, valamint a kasztroi 
(Viotia) Kulturális és Városszépítő Egyesü-
let együttese. A hajnalig tartó táncházban a 
beloianniszi Taverna együttes zenélt.

Beloiannisz 60 éves 
A Fejér megyei görög település Beloiannisz 
2010. augusztus 21-én ünnepelte hatvanadik 
születésnapját.
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Államalapító szent királyunk ünnepén a választókerületünkben is számos rendezvényt 
tartottak, közülük többön részt vett a körzet országgyűlési képviselője, L. Simon László is. 

Augusztiális 
Kisapostagon
2010. augusztus 13-án rendezte meg a 
Schalbert Kisapostagért Alapítvány a 
kisapostagi Augusztuálist. A rendezvé-
nyen fellépett Muck Ferenc előadómű-
vész (szaxofon) és a FIRKIN zenekar. Az 
esemény díszvendége L. Simon László, a 
körzet országgyűlési képviselője volt, aki 
bemutatta a Fidesz-KDNP kisapostagi 
polgármesterjelöltjét, Kutrovácz Istvánt.

Falunap Nagyvenyimen
2010. július 31-én szombaton rendez-
ték meg a nagyvenyimi falunapot, ame-
lyen a körzet országgyűlési képviselő-
je, L. Simon László is részt vett. A kép-
viselőt a település polgármestere, Rauf 
Pál fogadta, majd együtt megtekintet-
ték a nagyvenyimi alkotók műveiből ren-
dezett kiállítást. Ezt követően a közel-
múltban alapított Nagyvenyim és Térsé-
ge Fejlesztéésért Egyesület tagjaival talál-
kozott L. Simon, s tárgyalt az egyesület 
és a Fidesz által támogatott polgármes-
terjelölttel, Csizmadia Györggyel is.
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ÖNKORMÁNYZATI 

VÁLASZTÁS 2010 
BARACS

FEHÉRVÁRI JÓZSEF 
polgármesterjelölt, 

8 éve Baracs szolgálatában
 „Közösségért végzett kiemelkedő munkájáért nevelőtestületi 
dicséretben részesült” – ezt a bejegyzést olvashatták szüleim 
minden évben  a bizonyítványomban. Ha nem is tartották olyan 
nagy dolognak, mégis büszkék voltak rám. Az évek múltával, volt 
tanáraim és osztálytársaim is úgy emlékeznek rám, mint a közösség 
egy meghatározó tagjára. Ezért talán nem meglepő, hogy nagyon 
fi atalon, 28 évesen tagja lehettem falum képviselőtestületének és 
azóta is töretlenül azon dolgozom, hogy ezt a bizalmat megszolgáljam 
a baracsiaknak. 2005-ben vettem át a Fejér Megyei Ügyészség által 
megszüntetésre ítélt Sport Egyesület elnöki tisztét. Öt év elszánt 
munkája eredményeként ma újra régi fényében ragyog a sportkör. 
Több tízmilliós, nagy  beruházások kivitelezése során szerzett vezetői 
tapasztalataimat szeretném végre szülőfalumért kamatoztatni azon  
folyamatok irányításával, melyek régóta váratnak magukra. 

Komolyan gondolom
Annak érdekében, hogy minél megbízhatóbban elláthassam a falu 
fejlődésével kapcsolatban  rám háruló feladatokat, továbbtanultam. 
Az érettségi után környezetvédelmi és minőségbiztosítási 
területeken szereztem képesítéseket. Angol nyelvű tudásom 
alapszintű, folyamatosan tökéletesítem. Minőségirányítási és 
minőségfejlesztési gyakorlatot szereztem. 2008-ban műszaki 
ellenőri képesítést kaptam. Közösségért végzett munkámat a civil 
szervezetek folyamatos támogatása, jótékonysági rendezvények 
szervezése és támogatása, falunapok szervezése, bonyolítása és 
részfi nanszírozása is jellemzi, melyeket magamra tekintve a jövőben 
is kötelező érvényűnek tartok.

Mások mondják rólam
Maza József kisvállalkozó, Baracs-üdülőterület, Lovarda utca: 
„Elszántsága meggyőző, bízom benne”.
Nevezi Ákos biotechnikai szakember, Patak utca: „Ismeri a gazdaság 
és a sport világát, mindkettőben sikereket ért el felkészültségével, 
lényeglátásával.
Csorba Attila építőipari kivitelező, Tanácsház utca: „Közös 
munkáink során megbízható következetes embert ismertem meg 
benne.”
Baricza Józsefné tanár, Szabadság tér: „Józsi kedves tanítványom 
volt, gyors észjárású, becsületes, nyíltszívű, igazságért harcolni tudó 
fi atalembernek tartom ma is.”
Annus Ferenc pénzügyi szaktanácsadó, Móricz Zs. utca: „Nem a 
hangzatos címek, rangok, hanem a tettek minősítik az embert.
Dr. Darabos Zoltán, sebész – érsebész, Táncsics utca: 8 éve 
dolgozik elszántan a faluért, hite töretlen, kitartása példaértékű, 
célja a faluért változatlan, önzetlenül segít a bajban.”
Vass Jenő, építész beruházó, Kossuth utca: „Józsit vállalkozóként 
ismertem meg , az összetett beruházásokból mint amilyen a 
Hamburger Hungária Papírgyár irodaház kivitelezése volt , 
kimagaslott probléma megoldó kreatív képessége, kitartása a kor 
követelményeinek megfelelő rugalmassága és gyorsasága.”

Azonos célok+együttes megvalósítás=siker

Annus Ferenc Fidesz–KDNP jelölt
Tisztelt Baracsi Lakosok! Annus Ferenc 
vagyok, 42 éves céginformatikai 
ügyfélreferens. Közel 10 évig dolgoztam egy 
nemzetközi bankban középvezetőként, ahol 
pénzügyi és vezetői tapasztalatokat szereztem 
és széles kapcsolat rendszert alakítottam ki. 

Jelenleg egy céginformációval és pályázatírással foglalkozó céget 
képviselek. Feleségemmel és két fi úgyermekemmel 6 éve költöztem 
Baracs-Templomosra, ahol nagyszüleim éltek.

Szomorúan tapasztaltam, hogy ez idő alatt megszűnt a posta, 
a patika leépült, az üzletek száma csökkent. Az utak állapota 
leromlott, vagyis a fejlődés negatív irányt mutat. Az sem ad okot 
örömre, hogy a másik településrész sem fejlődik, ellentétben a 
környező településekkel, ahol látványos fejlődést lehet tapasztalni. 
Célom e folyamat megállítása és összefogással pozitív irányba 
fordítása, hogy élhetőbb, szerethetőbb és mások számára is vonzó 
település legyen, boldog és elégedett lakosokkal. Megválasztásom 
esetén a falurészemet képviselném és tapasztalataimmal, 
kapcsolataimmal segíteném a képviselő testület munkáját. 

Közös akarattal a fejlődésért!

Baricza Józsefné Fidesz–KDNP jelölt
Tisztelt Lakótársaim! Tősgyökeres baracsi 
vagyok.  A szüleim és az ő szüleik is itt élték 
szerény-szorgalmas életüket. Példájukat 
gyermekeimmel együtt követem. Ők is 
pedagógusok. A Pécsi Tanárképző Főiskolán 
szereztem tanári diplomát 1978-ban. 

Matematika-kémia szakos tanárként dolgozom abban az iskolában, 
ahol egykor magam is tanultam – és már jó ideje a tanítványaim 
gyermekeit tanítom. Két ciklusban voltam önkormányzati 
képviselő – ismerem községünk erősségeit és problémáit.

Fontosnak tartom a megújulást. Ha igazodni akarunk az 
országos trendhez, szemléletváltásra van szükség. Ahhoz, hogy 
eredményesek legyünk, új erőforrásokat kell mozgósítanunk. 
A célok kitűzésétől azok sikeres megvalósításáig a faluközösség 
tagjainak felelős együtt-gondolkodására, javaslataira és 
tevékenységére van szükség. Ennek az együttműködésnek a 
koordinálására vállalkozik a Fidesz – KDNP által támogatott 
képviselőjelölt-csapat, melynek tagjaként kérem terveinkhez 
egyetértésüket és támogatásukat. Célul tűztem ki, hogy képviselői 
munkám eredményeként szülőfalumat szeretném olyannak látni, 
ahová majd unokáim is büszkén és boldogan jönnek vissza.

Együtt megoldjuk! 

Brandtner Antal Fidesz–KDNP jelölt
Tisztelt  Választók! Vállalkozóként dolgozom 
Baracson immár 21 éve. 2 gyermek 
édesapja vagyok, közvetlen hozzátartozóim 
is baracsiak. A Baracsi Sportegyesület 
szakosztályvezetője és szponzora vagyok évek 
óta. Amire igazán büszke vagyok, az a kialakult 

jó kapcsolat a falu lakosságával. Az emberek bizalma számomra 
nagyon fontos tényező. Az ő felkérésükre és noszogatásukra 

l l

K é é é

KÉPVISELŐJELÖLTEK
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döntöttem úgy, hogy indulok a képviselő választáson. Azt gondolom, 
hogy ha minél több szakterületről kerülnek be szakemberek a 
képviselőtestületbe, akkor annál nagyobb hasznára tudnak lenni a falut 
érintő beruházásoknak, a fejlődésnek Bekerülésem esetén azonnal 
felmérném, megszervezném és vállalkozótársaim összefogásával 
kijavítanánk a Faluház tetőjének évek óta tartó beázását. Az iskolai 
testnevelés órák, a délutáni edzések, esti felnőtt sportrendezvények 
nem maradnának el többet, mert víztócsák áztatják a tornaterem 
parkettáját. Ennek a sportcsarnoknak megépülése óta nem működik 
a szellőztető berendezése, úgy gondolom, erre is találnék megoldást. 
Továbbá segítségére lehetnék minden olyan folyamatnak, ami 
építkezéssel kapcsolatos, mert van tapasztalatom az árajánlatok 
valósságának elbírálása területén is. 

Változást – összefogással! 

dr. Darabos Zoltán Fidesz–KDNP jelölt
Tisztelt Baracsi Választópolgár! Egy közösséget 
nem irányítani kell, hanem az élére állni! 
Halljuk és hallgassuk meg az embereket, 
mik azok a körülmények, melyek egyre 
jobban megnehezítik mindennapjaikat, 
rontják életminőségüket, veszélyeztetik 

anyagi javaikat!  46 éves vagyok, az orvosegyetem elvégzése óta 
a dunaújvárosi kórházban dolgozom, általános- és érsebészként. 
Feleségemmel és két kislányommal a város zaját elutasítva, az 
egészségesebb környezetet keresve költöztünk Baracsra.

 Az Önök megtisztelő bizalmából képviselhettem Baracsot az elmúlt 
négy évben. Sajnos, már a kezdetekben kiderült, hogy a korábbi 
időkből örökölt vezetési – mechanizmus éles ellentétben áll az 
általam képviselt elvekkel! E szolgálat során győződtem meg arról 
is, hogy a falu vezetésében is gyökeres változásra van szükség!  
Határozzuk meg együtt az elvégzendő feladatokat, állítsunk fel 
fontossági sorrendet!  Amennyiben ismét megtisztelnek bizalmukkal, 
továbbra is olyan képviselőként fogok dolgozni ÖNÖKÉRT, aki a 
képviselőtestületben – úgy, mint orvosi munkája során - keményen, 
megalkuvás nélkül képviseli az ÖNÖK- MINDANNYIUNK érdekeit!

Van új a nap alatt!

Vargáné Csütörtök Mária 
Fidesz–KDNP jelölt
Tisztelt Szülők, Nagyszülők, Fiatalok! Egy 
önkormányzati képviselő egyrészt saját 
lakókörnyezetének közösségi érdekeit képviseli, 
másrészt egy, a település életét nagyban 
befolyásoló ügyet szolgál a képviselőtestületben. 

Az egyik ilyen önkormányzati kötelező szakfeladat a közoktatásügy. 28 
éve vagyok ezen a pályán. Minden osztályt kijártam már tanítóként, 
tanárként, intézményvezetőként és két gyermekes szülőként egyaránt. 
Tanítottam a városban városi gyerekeket és 12 éve Baracson falusi 
gyerekeket. Nekem a gyerek az gyerek, mindegy hol lakik, vagy éppen 
kik a szülei.Az óvoda és az iskola fenntartója az önkormányzat, 
működésük ügyében a képviselőtestület hoz döntéseket. Ezért fontos, 
hogy hozzáértő szakember is helyet kapjon a döntéshozók között. 
„A Máriával az a baj, hogy van véleménye és meg is mondja” – ezt a 
jellemzést egy korábbi képviselő mondta rólam.  Ezt a kritikát vállalom, 
a változáshoz véleményüket vállaló, a dolgoknak utánajáró, felkészült 
képviselőkre van szükség. 

Kedves Anyukák, Apukák, Nagyik, Fiatalok! Az Önök támogatásával 
az oktatás mellett képviselném a falu kulturális- és sport életét 
is.  Higgyék el! – Van új a nap alatt! Baracs is képes jó döntéssel a 
fejlődést elindítani!

Hozzáértésen múlik minden! 

Nevezi Ákos Fidesz–KDNP jelölt
Tisztelt Baracsiak! Egyszer eljön az az idő az 
ember életében, amikor úgy gondolja, hogy a 
megszerzett tapasztalatait akkor tudja igazán 
hasznossá tenni, ha mások javára fordítja. 
Svédországban 12 évig dolgoztam ipari 
búvárként, majd hazajőve cégem Ciprustól 

Írországig, több európai országban épített erőműveket, fi nomítókat. 
A nemzetközi szerződések, műszaki tartalmak értéséhez jól 
megtanultam három nyelvet, beszélek svédül, angolul és németül. 
1995-ben költöztem feleségemmel Baracsra és a 2 gyermekem már 
ideszületett. Jelenleg biotechnikai kivitelezésekkel foglalkozom.

Látva, hogy milyen nehézkesen mennek a beruházások Baracson, 
mennyi megoldatlan probléma van településünkön, elérkezettnek 
látom az időt arra, hogy kiterjedt szakterületű nemzetközi 
tapasztalataimat és kapcsolataimat a falu javára fordítsam 
Megválasztásom esetén nem fordulhatna elő többé, hogy Baracs 
előnytelen szerződést kössön, mert a beruházások szerződéseit 
felülvizsgálnám, és felügyelném a kivitelezéseket is.  Az sem 
történhetne meg, hogy egy több milliós pályázatból olyan létesítmény 
épüljön, ami silány, igénytelen, a megrendelő pedig széttárja a karját.

Olyan faluban szeretnénk élni,
ahol nyugodtak az emberek, 
– mert nem kell többé az esőtől rettegni, hiszen együtt megoldjuk 
a csapadékelvezetést.
– mert zökkenőmentesen folytatódik és befejeződik a csatornaépítés.
ahol megtalálják számításukat a gazdák és a kisvállalkozók,
– mert felvállaljuk problémáikat és javítani tudunk helyzetükön.
– mert az ipari terület fejlesztésével munkahelyeket teremtünk
ahol büszkék vagyunk lakóhelyünkre,
– mert van esztétikus, sajátos arculata falunknak.
– mert látható a fejlődés új utcák nyitásával.
– mert biztonságosan közlekedhetünk biciklivel a kerékpárúton, 
vagy gyalog a járdán.
ahol örülnek a tanulók, a sportolók, 
– mert rossz időben is lehet testnevelés órát, edzést tartani a a 
tornacsarnokban, hiszen kijavítottuk a  beázó tetőt.
ahol boldogok a szülők, hogy a gyerekük idejár iskolába,
– mert színvonalas az oktatás.
– mert iskolabusz viszi a gyerekeket iskolába és haza
ahol hálásak az idősebbek,
– mert helybe jönnek a különböző mobil szakvizsgálatok, a mozgó 
laborszolgálat.
ahol régi álmok teljesülnek,
– mert újra lehet kirándulni, pihenni Duna partunkon.  
Olyan faluban szeretnék élni, ahol jó lakni, mert közösen 
tettünk élhetőbb otthonunkért

Í

Közösen Baracsért!

FEHÉRVÁRI

JÓZSEF
GÁRDONY

POLGÁRMESTER-

JELÖLTJE

L. SIMON 

LÁSZLÓ
ORSZÁGGYŰLÉSI 

KÉPVISELŐ
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látószög      2010. SZEPTEMBER

Alig 10 hónap alatt épült fel Velencén 
a Szakorvosi Rendelőintézet, amely a 
Gárdonyi Kistérség nyolc településének 
mintegy húszezer lakosai számára nyújt 
helyben elérhető, színvonalas egészség-
ügyi ellátást. A projekt az Európai Unió 
és a Magyar Állam több mint 750 mil-
lió forintos támogatásának köszönhető-
en valósult meg.

A rendelőintézetben az alapellátáshoz 
kapcsolódó háziorvosi egészségügyi szolgá-
latok mellett tizenhat féle szakorvosi ren-
delés kapott helyet. Az egészségügyi köz-
pontot működtető nonprofi t kft. zömmel 
a Fejér Megyei Szent György Kórház ta-
pasztalt orvosaira támaszkodhat, de Buda-
pestről, illetve a magánprakszisból is szép 
számmal szerződtek orvosok Velencére. A 
kétszintes épületben gyógyszertár, valamint 

a járóbeteg-ellátás keretén belül működő 
nappali kórház is létesült, ahol egész na-
pos, speciális kezelésekre nyílik lehetőség.

Az önkormányzatok, illetve a rende-
lőintézet irányítói nem feledkeztek meg 
a velencei-tavi térség üdülőtulajdono-
sairól sem. Az úgynevezett egészségügyi 
bónuszkártyával a helyben ingatlanadót fi -
zető, nem állandó helyi lakosok is igénybe 

vehetik a Szakorvosi Rendelőintézet szol-
gáltatásait, ám a helyi lakosság minden 
szakrendelésen elsőbbséget élvez. 

A szakrendelések a még folyamatban 
lévő hatósági engedélyek kiadásától függő-
en várhatóan augusztus végén, szeptem-
berben kezdődhetnek el.  

A 2010. augusztus 19-én rendezett áta-
dó ünnepségen dr. Ferencz Péter, a rende-
lőintézetet működtető Velencei-tavi Kis-
térségi Járóbeteg Szakellátó Közhasznú 
Nonprofi t Kft. ügyvezető igazgatója mon-
dott köszöntőt, majd dr. Szócska Miklós a 
Nemzeti Erőforrás Minisztérium egész-
ségügyért felelős államtitkára, L. Simon 
László a térség országgyűlési képviselő-
je és Oláhné Surányi Ágnes Velence város 
polgármestere mondott ünnepi beszédet. 
L. Simon László kiemelte, hogy a gárdo-
nyi szocialisták által terjesztett pletykákkal 
ellentétben a gárdonyi lakosokat is szívesen 
várják a szakrendelőben, s ezt Ferencz Péter 
igazgató és Velence polgármesterasszonya is 
melegen támogatja.

Velence

Átadták a Velencei Szakorvosi 
Rendelőintézetet

Címzetes 
főjegyzői címet 
kapott Mezőfalva 
jegyzője
Mezőfalván 2010. augusztus 10-én a tes-
tületi ülésen abból az alkalomból köszön-
tötték Woth Lászlót, a település jegyzőjét, 
hogy Orbán Viktor miniszterelnök cím-
zetes főjegyzői címet adományozott neki. 
A címzetes főjegyző címet csak nagyon ke-
vesen, a jegyzői munkájukat magas szak-
mai színvonalon végző szakemberek kap-
ják meg. A testületi ülésen Márok Csaba 
polgármester és L. Simon László ország-
gyűlési képviselő mondott köszöntőt.

Kiállításmegnyitó
2010. augusztus 15-én délelőtt a magyar elektrografi kusok 
állandó kiállítása nyílt meg Szigetvárott. A Bohár And-
rás Magyar Elektrográfi ai Múzeum kiállítását L. Simon 
László országgyűlési képviselő nyitotta meg.

Fejlesztések Gárdonyban
Gárdony városban egyszerre három beruházást adtak át 2010. augusztus 9-én, hétfőn: 
a városközpontban a Szabadság parkot Tóth István polgármester, a felújított közösségi 
házat, a Nemzedékek Házát L. Simon László országgyűlési képviselő, az új tetőszerke-
zettel ellátott református templomot Oláh László református lelkész avatta fel. A három 
fejlesztésre a település összesen 95 millió forint uniós forrást nyert el.

Ünnepi szentmise a megyeszékhelyen
Szent István országfelajánlásának évfordulóján, 
2010. augusztus 14-én este hagyományos fogadal-
mi misét tartottak Székesfehérváron a Bazilikában. 
A szentmisén a megyeszékhely országgyűlési képvise-
lői, Dr. Cser-Palkovics András és Vargha Tamás mel-
lett részt vett L. Simon László is. A Szentmisét Spányi 
Antal megyéspüspök celebrálta, aki megújította az 
országfelajánlást Szűz Máriának, ahogy azt Szent Ist-
ván király tette a halála előtti napon 1038-ban.

Velencei-tavi LÁTÓSZÖG, új folyam 
(II. évfolyam), 7. szám, 

kiadja a Fejér Média Kft., 
felelős szerkesztő: Bogó Anikó, 

web: www.latoszog.hu, 
e-mail: info@latoszog.hu 
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